
Správa o činnos  predsedu KST 

Vážení členovia VZ, dovoľte mi, aby som vás poinformoval o činnos  predsedu 
za uplynulé obdobie. 

Začnem drobnosťami, pre niekoho možno nezaujímavými, ktorých som sa chy l 
po oboznámení stavu na KST: 

- náter hrdzavého plota 
- opravenie múrika, aby sa bránička dala otvárať dokorán 
- zabezpečenie kábla internetovej prípojky, ktorý visel nad zemou v chodbe 
- montáž držiakov na toaletný papier – je to úsmevné, ale v 21. storočí takáto 
banalita na KST nebola a niekedy si pripadám ako domovník :)) 

- zabezpečil som v spolupráci s propagačnou komisiou 5000 kariet veľkos  
pohľadnice na propagáciu KST, mnohí ste ich aj dostali 
- zabezpečenie triedeného odpadu 
- oprava a sfunkčnenie izby na poschodí na centrále 
 

Súbežne s drobnosťami sme pokračovali so začatým projektom, akým bolo 
umiestnenie cieľových kameňov na Ceste hrdinov SNP. V spolupráci s min. 
obrany sa projekt podarilo dostať do úspešného konca a dnes má Cesta hrdinov 
SNP Dôstojný začiatok a koniec. 

Ďalej sme pokračovali na príprave Zákona o turis ckom značkovaní. Propagácia 
KST prebiehala diskusiami s poslancami v NRSR, boli robené rozhovory do TV, 
propagácia v rozhlase a na soc. sieťach. 

Cez vianočné obdobie sme na centrále zorganizovali vianočnú kapustnicu, na 
ktorú boli pozvaní hos a z ministers ev, partneri ako James, Olymp. a športový 
výbor a iný. 

Veľkým úspechom bolo zapísanie turis ckého značkovania do 
Reprezenta vneho zoznamu nehm. kult. dedičstva Slovenska. Aj tu sa nám 
podarilo dostať do viacerých TV a robiť dobré meno KST. 
 

Ďalej sme s členmi VV navš vili vysokohorské chaty, kde sme okrem oficiálneho 
spustenia fotovol ky na Zbojníckej chate, ktoré bolo opäť propagované v TV, 
riešili aj potrebné veci na potrebné plánované projekty. 



Zároveň sa rozbehla spolupráca s Min. životného prostredia, ktoré nám plánuje 
pomôcť v rôznych projektoch na chatách – fotovol ka, toalety, vodné 
hospodárstvo, vozidlá, a medzitým aj auto na KST. 

Tento rok sme už podali projekt opäť cez MO, aby sme prefinancovali osadenie 
pamätníka značkárom na Sitne. Veríme, že sa všetko podarí, projekt bude 
vybratý a následne ho budeme môcť realizovať. 

Okrem projektov som venoval čas aj aktualizácii chát a zariadení, kde majú 
členovia KST zľavy. Odbudli zariadenia, ktoré už niekoľko rokov zľavy KST 
neposkytovali, ale pribudli ďalšie, možno aj zaujímavejšie zariadenia. Okrem 
toho zľavu v Datarte využilo 336 členov a nakúpili s priemernou zľavou 15,73 
eur. Minulý týždeň som vás informoval o novej zľave s e-shopom BUSHMAN, 
kde je zľava 40% pre členov KST. 

Spomeniem aj začiatok spolupráce s firmou Maslen, ktorá bude zabezpečovať 
kry nu na prístrešky a útulne podľa vašich zadaní. O projekte vás budeme 
informovať. 

Aj teraz už máme pripravené ďalšie firmy na dopracovanie spolupráce s KST. 

V závere vás chcem informovať o spolupráci KST - SZ s prezidentskou 
kanceláriou a oznámiť, že budúci týždeň budú v prezidentskom paláci ocenení 
značkári za svoju dlhoročnú činnosť prezidentkou SR. Opäť to bude veľká 
propagácia KST a činnos  značkárov, nakoľko doteraz boli v paláci väčšinou 
oceňovaní iba hasiči, záchranári, lekári a podobne. 

Ďakujem za pozornosť. 


